
Protokół Nr 70/2023 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Gminnych 

Rady Miejskiej w Policach w dniu 23 sierpnia 2023 roku 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Opinia prawna do projektu uchwały dotyczącego budżetu 

obywatelskiego 

5. Wniosek radnego G. Ufniarza i Sołtysów w sprawie zmian w projekcie 

uchwały budżetu obywatelskiego oraz wnioski Sołtysów. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na 

2023r. - wynik głosowania  –  7 głosów za. 

7. Projekt uchwały w sprawie WPF - wynik głosowania  - 7 głosów za. 

8. Omówienie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania nabywania wykup – wynik głosowania  

2 głosy -za 5 głosów wstrzymało się. 

9. Wolne wnioski. 

10.  Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad.1 

Przewodniczący komisji na podstawie listy obecności stwierdził obecność 

wszystkich członków Komisji, jednocześnie przybyli radny Grzegorz Ufniarz, 

radny Wiesław Gaweł. 

Ad.2 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3  

Uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia komisji nie wniesiono. 

Ad.4                                                                                                                                       

Przewodniczący komisji przedstawił opinię prawną, do poprawki projektu 

uchwały i wniosków poprawek projektu uchwały  dotyczący Polickiego Budżetu 

obywatelskiego, który przekazał radny Grzegorz Ufniarz. 



Opinię przygotowała radca prawna. Członkowie  komisji nie mieli uwag do 

opinii prawnej. 

Ad.5 

Przewodniczący komisji przedstawił wnioski i propozycję radnego Grzegorza 

Ufniarza : 

- wnioskuje o rezygnację z zaproponowanego przez Burmistrza Polic tzw. 

,,zielonego budżetu ” .Wynik głosowania - 7 członków  za. 

- wnioskuje o utrzymanie dotychczasowego regulaminu Polickiego Budżetu 

Obywatelskiego z zastrzeżeniem zmiany wysokości kwot przeznaczonych na 

jego realizację.  Wynik głosowania  - 7 członków za. 

- proponuje komisja ustalenie kwoty na realizacje PBO na 2024 r.  w wysokości 

1.200.000 zł, w tym na część miejską 800.000 tys. zł, a na część sołecką 400.000 

tys. zł.  Wynik głosowania - 7 członków  za. 

- w części wniosków sołectw Komisja Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

postanowiła: 

- w pkt. 1  uznano, że podobny wniosek jw. przeznaczyć kwotę 1.200.000 tys. zł 

na realizację Polickiego Budżetu Obywatelskiego  w 2024 r. Wynik głosowania - 

7 członków za. 

- w pkt. 2 Sołectwa sugerują, aby wniosek zamienić w sposób podany                              

w wniosku Sołectw 800.000 tys. zł, budżet obywatelski Gminy   400.000 tys. zł   

zielony budżet obywatelski, projekty ekologiczne. 

W tym przypadku Komisja Budżetu i Finansów Gminnych Rady Miejskiej 

odrzuciła wniosek. 

Zaproponowała, aby do tematu wrócić w nowej kadencji Rady Miejskiej. 

Za  takim rozwiązaniem wniosku głosowało 7 członków  komisji. 

- pkt. 3    Wniosek Sołectw, który mówi o wyłączenie z PBO realizacji dużych 

projektów inwestycyjnych, pochłaniających większość środków finansowych – 

przykładem niech będą remonty dróg, ulic, świetlic, czy budynków. Był 

procedowany na posiedzeniu Komisja podobnie, jak w przypadku poprzedniego 

wniosku zaproponowała, aby do tematu tej zmiany wrócić w następnej 

kadencji. 

Za takim rozwiązaniem wniosku głosowało 7 członków  komisji. 



Ad.6 

Przewodniczący poprosił Skarbnika o przedstawienie projektu uchwały w 

sprawie zmiany budżetu Gminy Police na 2023r. 

Za takim rozwiązaniem wniosku głosowało 7 członków  komisji. 

Ad.7 

Tak samo w przypadku WPF po przedstawieniu projektu uchwały członkowie 

komisji jednogłośnie zagłosowali - 7 członków komisji było za. 

Ad.8 

Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania nabywania wykup. 

Skarbnik przedstawił autopoprawkę wynikającą z otrzymanej subwencji i 

obligacje zostaną zmniejszone o kwotę  4 500 000  ml zł. 

W wyniku głosowania 2 członków komisji głosowało  za, 5 –wstrzymało się od 

głosu. 

Ad.9 

W wyniku braku wniosków posiedzenie komisji zostało zakończone. 

 

Protokołował:                                                                           Przewodniczący Komisji 

Zygmunt Kołacki           Zygmunt Kołacki     

 

    


